

安盛金融保險 (香港) 有限公司 AXA China Region Insurance Company (Hong Kong) Limited
 AXA安盛智尊守慧醫療保障 AXA WiseGuard Pro Medical Insurance Plan
 優尚 (0 美元自付費) Premier (USD0 Deductible)
 標準保費表 Standard Premium Schedule - 美元 USD

(只適用於保單生效時年齡介乎0至80歲之受保人 For Insured Persons from age 0 to 80 years at Policy commencement)

實際年齡 Attained Age	年繳 Annual	實際年齡 Attained Age	年繳 Annual
0	1,597.80	50	3,775.80
1	1,597.80	51	3,942.90
2	1,597.80	52	4,105.00
3	1,575.30	53	4,319.80
4	1,540.60	54	4,535.30
5	1,517.40	55	4,768.40
6	1,498.40	56	5,024.10
7	1,455.40	57	5,324.90
8	1,421.80	58	5,616.30
9	1,387.10	59	5,971.40
10	1,348.90	60	6,357.30
11	1,316.60	61	6,744.00
12	1,323.40	62	7,155.90
13	1,335.60	63	7,622.90
14	1,357.80	64	8,120.00
15	1,390.30	65	8,651.30
16	1,429.00	66	9,203.30
17	1,467.30	67	9,791.10
18	1,523.10	68	10,417.40
19	1,564.60	69	11,048.40
20	1,592.90	70	11,665.40
21	1,637.50	71	12,282.50
22	1,678.00	72	12,899.30
23	1,721.50	73	13,539.90
24	1,765.90	74	14,105.00
25	1,812.80	75	14,690.00
26	1,860.50	76	15,300.00
27	1,907.10	77	15,938.50
28	1,954.00	78	16,605.50
29	1,999.50	79	17,302.50
30	2,063.80	80	17,955.90
31	2,113.50	81*	18,565.10
32	2,167.60	82*	19,149.30
33	2,217.00	83*	19,728.30
34	2,270.90	84*	20,059.10
35	2,304.60	85*	20,445.30
36	2,366.80	86*	20,880.90
37	2,423.60	87*	21,313.80
38	2,482.60	88*	21,731.30
39	2,519.60	89*	22,163.60
40	2,570.30	90*	22,611.60
41	2,651.00	91*	23,067.50
42	2,738.00	92*	23,535.40
43	2,830.90	93*	24,042.60
44	2,942.80	94*	24,571.10
45	3,059.10	95*	25,100.40
46	3,178.90	96*	25,652.00
47	3,343.90	97*	26,189.40
48	3,483.80	98*	26,745.40
49	3,586.50	99*	27,329.90

*只適用於續保。 *For renewal only.

安盛金融保險 (香港) 有限公司 AXA China Region Insurance Company (Hong Kong) Limited
AXA安盛智尊守慧醫療保障 AXA WiseGuard Pro Medical Insurance Plan
優尚 (0 美元自付費) Premier (USD0 Deductible)
標準保費表 Standard Premium Schedule - 美元 USD

備註 Remarks:

1. 此標準保費表並未包括由保險業監管局徵收的保費徵費。請瀏覽 https://www.ia.org.hk/tc/infocenter/faqs/faqs_levy.html 了解詳情。
This Standard Premium schedule does not include levy which is collected by the Insurance Authority. Please visit https://www.ia.org.hk/en/infocenter/faqs/faqs_levy.html for details.
2. 所需支付保費將於每次續保時根據受保人的年齡按當時生效的標準保費表調整。
The actual premiums payable will be adjusted at each Renewal based on the age of the Insured Person according to the prevailing Standard Premium schedule.
3. 本公司在有需要時會向所有同一類別保單調整標準保費表。以上列出的標準保費並不能視為實際未來所需支付的標準保費。本公司會在每個保單年度終結前以書面形式通知保單持有人來年實際所需支付的保費 (包括附加保費 (如適用)) 及保費徵費。
The Company may adjust the Standard Premium schedule on a Portfolio basis if necessary. The listed Standard Premiums above are not indicative of the future Standard Premiums. The Company will send out a written notice to the Policy Holders before each end of Policy Year regarding the actual premiums payable (including Premium Loading, if applicable) and levy of the coming year.
4. 半年繳及月繳保費之計算為年繳保費乘以適用之保費繳付方式倍數。基本計劃之保費繳付方式倍數為0.52 (半年繳) 或 0.09 (月繳)。附加契約之保費繳付方式倍數將根據其基本計劃為0.5 / 0.52 (半年繳) 或0.083334 / 0.09 (月繳)。
Semi-annual and monthly premiums are calculated by multiplying the annual premium by the applicable modal factor. The modal factor for a basic plan is 0.52 (semi-annual) or 0.09 (monthly). The modal factor for a rider plan is 0.5 / 0.52 (semiannual) or 0.083334 / 0.09 (monthly), following its basic plan.
5. 本標準保費表適用於基本計劃及附加契約。
This Standard Premium schedule applies to both basic plan and policy rider.

生效日期 (日/月/年) Effective Date (DD/MM/YYYY): 26/01/2026